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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

N-VA vraagt gemeentelijke steun  
voor rook- en CO-melders

Een oproep aan ons gemeentebestuur: speel die voortrekkersrol 
in de strijd tegen een stille doder! Over heel Vlaanderen zijn er 
in tal van gemeentes campagnes opgestart om het aanschaffen 
van rook- en CO-melders te stimuleren. Het zou mooi zijn 
als ook ons gemeentebestuur zijn verantwoordelijkheid zou 
opnemen en de campagne zou ondersteunen, zowel in woord 
als in daad. 

Een kleine bijdrage, een grote stap voor brandveiligheid 
Met een kleine financiële tegemoetkoming kan de gemeente de 
aanschaf stimuleren en zo een grote stap zetten in het kader van 
brandpreventie. Een optie is dat de gemeente zelf de toestellen 
aankoopt en ze met korting doorverkoopt aan de inwoners. De 
aankoopprijs voor inwoners komt dan lager te liggen, wat hen 
stimuleert om hun woning conform de wetgeving te maken.

Een ander idee is om de Cadoza-cheques in te zetten. De  
gemeente kan dan bijvoorbeeld een Cadoza-cheque van 10 euro 
aanbieden aan inwoners die een recent aankoopbewijs voorleggen 
van rookmelders die aan de regelgeving voldoen. Zo slaat de 
gemeente twee vliegen in één klap: ze vergroot de veiligheid van 
de inwoners en ze bevordert meteen ook de lokale economie.

2020 als deadline
Op 1 januari 2020 is het zover. Tegen dan moeten alle woningen 
verplicht uitgerust zijn met de nodige rookmelders. Een te  
bewieroken beslissing van de Vlaamse overheid voor een veilig-
heidsmaatregel die in het verleden al zijn nut bewees in het kader 
van brandpreventie. Voor meer info kunt u terecht op:  
www.wonenvlaanderen.be/rookmelders

Voorlopig nog geen steun
SamenPlus gaf als reactie in de krant dat Assenede voorlopig 
geen steun voorziet. Wel wil het gemeentebestuur het voorstel 
meenemen in de bespreking van het nieuwe meerjarenplan 
2020-2025. Dat is tegelijk goed en slecht nieuws. Het is positief 
dat het gemeentebestuur openstaat voor het initiatief, maar 
jammer dat het op de lange baan wordt geschoven. Uw veiligheid 
moet prioriteit nummer één zijn. Bovendien zijn de campagnes 
nu volop aan de gang en is er dus momentum voor. De partij 
Open Vld – die in Assenede deel uitmaakt van  
SamenPlus – steunt die campagnes trouwens.

Waarom dan wachten? Start dit initiatief nu!

Cedric Pauwels
Bestuurslid • Jongerenverantwoordelijke

Parking Ertveldesteenweg Oosteeklo wordt niet heraangelegd
N-VA Assenede kaart de slechte staat van 
de parking aan de Ertveldesteenweg al jaren 
aan in de gemeenteraad. Telkens opnieuw 
herhaalden we ons voorstel voor heraanleg, 
met doorlaatbare tegels om de ondergrond 
te verharden en een gescheiden fietspad 
voor de kleuters die er naar school gaan.

Verkiezingsbelofte nu al verbroken
SamenPlus maakte in 2018 een verkiezings-
belofte van de heraanleg. Groot was dan 

ook onze ontgoocheling toen onlangs in de 
krant verscheen dat de werken niet door-
gaan omdat er geen subsidie voor gevonden 
werd. 

N-VA zal blijven ijveren om toch de parking 
aan de kleuterschool aan te pakken!

Guido van de Veire
Gemeenteraadslid

Maak op 6 mei kennis met de N-VA-kandidaten
19 uur - zaal Mimosa, August Van Ackerstraat 21, 9900 Eeklo

Europese lijsttrekkers Geert Bourgeois en Assita Kanko  
vertellen u graag waarom uw stem zo belangrijk is. Maak 
meteen ook kennis met onze Meetjeslandse kandidaten.

De parking ligt vol putten en is dringend aan heraanleg toe.
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Wonen in Den Aster Oosteeklo wordt duurder
In de gemeenteraad van januari legde het gemeentebestuur de indexering van de dagprijs voor serviceflats 
in Den Aster voor. Uit onze controle bleek dat het om een gemeentelijke index ging, niet om een wettelijke. 
Voor de bewoners zou er 15,90 euro per maand of 190,80 euro per jaar bijkomen op hun factuur.  
N-VA Assenede kon daarmee niet akkoord gaan.
Voor bewoners met een klein pensioen weegt de verhoging 
zwaar door. Ze krijgen bovendien al een stevige elektriciteitsfactuur 
voorgeschoteld: gemiddeld 190 euro per maand per woning. Die 
is te wijten aan de zwaar verouderde accumulatieverwarming. 
Waarom worden de oude toestellen niet vervangen? 

Hoge energiefactuur
De toestellen zijn ongeveer achttien jaar oud en beantwoorden 
niet meer aan de huidige normen. Boven hebben zij veel minder 
rendement. Geen goede zaak dus, noch voor de bewoners noch 
voor ons klimaat. Met hedendaagse hogerendementsverwarming 
zou de energiefactuur kunnen dalen met ongeveer 60 tot 70 euro 

per maand. Dat zou zowel de koopkracht van onze bewoners als 
het klimaat ten goede komen. 

De N-VA vindt dat de bewoners van Den Aster al genoeg kosten 
hebben en stemde tegen de verhoging van de huur. Helaas keurde 
de meerderheid die unaniem goed, waardoor alle bewoners 
voortaan ruim 190 euro per jaar meer 
betalen, bovenop hun hoge elektriciteits- 
factuur.

Guido van de Veire
Gemeenteraadslid

Hebt u recht op een huursubsidie of tussenkomst?
Of dat het geval is, hangt af van uw gezinsinkomen en -situatie. U vindt alle informatie voor de Vlaamse huursubsidie op  
www.wonenvlaanderen.be/premies/voor-wie-de-vlaamse-huursubsidie

Wie in een specifieke noodsituatie verkeert of meent door omstandigheden tijdelijk steun nodig te hebben, kan met zijn of haar vraag 
ook steeds terecht bij de sociale medewerkers van het OCMW. Zij zullen uw situatie grondig bekijken en zoeken samen met u naar 

een gepaste oplossing.  
 
De N-VA vindt het belangrijk dat onze samenleving kansen biedt aan mensen die tijdelijk in moeilijk- 
heden zitten. Zo helpen we hen om terug zelfredzaam te worden zodat ze niet afhankelijk blijven van steun. 
Als lid van het bijzonder comité van de sociale dienst zal ik daar de komende jaren mee op toezien.

Monique Verschorren
Raadslid bijzonder comité sociale dienst
monique.verschorren@n-va.be

Straatnamen vragen modernere aanpak
De voorbije jaren kreeg onze fractie vaak de opmerking dat er telkens ‘oubollige’ namen worden gegeven 
aan straten in verkavelingen waar voornamelijk nieuwe en jonge gezinnen komen wonen. In het verleden 
namen we als gemeentebestuur het advies van onze heemkundige kring voor straatnamen graag ter harte. 
Maar misschien is het inderdaad een goed idee om de aanpak wat te moderniseren.
De vraag is hoe we dat het best doen. De namen ‘Windowsstraat’ 
of ‘2.0-straat’ liggen niet zo voor de hand. Gelukkig hebben we 
in onze gemeente heel wat bijzondere en verdienstelijke mensen. 
De voorbije jaren zijn een aantal van hen te vroeg van ons  
heengegaan. 

Niet verdwijnen in de vergetelheid
Daarom bracht Sabina De Craecker het idee aan om de nieuwe 
straten in onze deelgemeenten in de toekomst te vernoemen 
naar personen die zich op een bijzondere manier nuttig hebben 
gemaakt voor onze gemeente. Zo blijven ze aanwezig in de  
gemeenschap waarvoor zij zich zo hard hebben ingezet en raken 
ze niet in de vergetelheid.

Inbreng van heemkundige kring én jonge gezinnen
Uiteraard zullen we moeten nadenken over criteria. En het 
spreekt voor zich dat het advies van de heemkundige kring 
waardevol blijft bij de naamgeving van onze straten. We wachten 
op het huidige bestuur om gevolg te geven aan ons voorstel. 

Sabina De Craecker
Eerste opvolger gemeenteraad
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Nieuws uit de gemeenteraad
N-VA niet akkoord met verhoging belastingen 
Onze fractie stemde opnieuw consequent tegen de verhoging 
van de opcentiemen onroerende voorheffing door SamenPlus.

Belastingen op kermissen en markten
Onze fractie begrijpt de noodzaak van dit reglement voor  
de continuïteit van de werking, maar vraagt toch om het 
voorbijgestreefde reglement eens grondig te herwerken.  
Kermissen en markten hebben het moeilijk om te overleven 
en kunnen een duwtje in de rug gebruiken. 

Renovatieproject oud gemeentehuis Assenede 
Het beheersplan is opgestuurd naar Brussel en werd ontvan-
kelijk verklaard. Het wachten wordt vervolgd …

Oprichting toeristische raad 
SamenPlus kondigde de oprichting aan, en dus vroeg onze 
fractie hoever het ermee staat. Het college antwoordde dat er 
tot dusver niks is gebeurd wegens tijdsgebrek.

Armoedegehalte van onze gemeente
De N-VA-fractie stelt vast dat het geconsolideerde budget nog 
wel een autofinancieringsmarge heeft van 481 876 euro, maar 
dat het resultaat op kasbasis slechts 185 383 euro is. Dat is 
een armoedegehalte voor onze gemeente en is op termijn niet 
werkbaar. De N-VA vraagt om gereserveerde budgetten te  
actualiseren en correct naar voren te brengen. Die update 
moet een correcte voorstelling van de kassituatie geven. 

Aanleg parking in Ertveldesteenweg te Oosteeklo 
Er werd 225 000 euro opgenomen in het budget, maar de 
plannen werden ondertussen alweer teruggedraaid. Onze 

fractie vroeg in december naar de stand van het dossier. In 
september 2018 kwam een schrijven binnen met de moge-
lijkheid tot het indienen van een subsidieproject voor het 
bedrag van 167 000 euro. In samenspraak met de werkgroep 
Oosteeklo-Dorp en het bewonersplatform zou er op zeer 
korte tijd een plan opgemaakt en ingediend worden voor het 
bekomen van de subsidies. Jammer genoeg blijkt ondertussen 
dat de parking niet wordt heraangelegd. 

Bassevelde: aanpassing sport- en recreatieplan + 
beheersplan dorp, pastorij en tuin
Er wordt 15 000 euro voorzien om het ruimtelijk uitvoerings-
plan sport en recreatie aan te passen tot een echt masterplan, 
met aandacht voor de noden van alle gebruikers (voetbal, 
LRV en KLJ). Ook gaat er 15 000 euro naar de opmaak van 
een beheersplan ‘dorp, pastorij en tuin’, dat nodig is voor het 
verkrijgen van subsidies. 

Vredesfeesten Oosteeklo
De N-VA vestigde de aandacht op de ‘Vredesfeesten’, een 
groot project in Oosteeklo met uitstraling in de rest van 
Vlaanderen. VRT, VTM en AVS hebben al hun medewerking 
toegezegd. In 2016 vroeg de organisatie al om te mogen  
beschikken over het budget van de bloemenstoet en dat  
bedrag door te schuiven naar 2019. Het is nu afwachten of 
het schepencollege het budget toezegt.  

Tussenkomst abonnementen De Lijn voor  
schoolgaande jongeren
Wat werd er ondertussen al voorzien? Niets!

Uw Meetjeslandse kandidaten voor 26 mei 
Op 26 mei trekt u opnieuw naar de stembus voor de verkiezing van het Vlaams, federaal en Europees  
parlement. Ook in het Meetjesland kunt u rekenen op heel wat gedreven kandidaten. 

     Voor de Kamer van Volksvertegenwoordigers:

Kathleen  
Depoorter
Plaats 4
Evergem
47 jaar

Michael Ally
Plaats 10
Aalter
20 jaar

Anita Bultynck
Plaats 15
Sint-Laureins
54 jaar

Katleen De Kesel
5de opvolger
Maldegem
37 jaar

Jelle Tillieu
6de opvolger
Aalter
37 jaar

     Voor het Vlaams Parlement:

Maikel  
Parmentier
Plaats 15
Lievegem
24 jaar

Tom Van Damme
Plaats 19
Eeklo
24 jaar

Inge De Gussem
Plaats 22
Lembeke
46 jaar

Peter Van Hecke
Plaats 23
Maldegem
47 jaar
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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang. 
Dankzij de N-VA werd Vlaanderen de afgelopen vijf jaar veiliger en welvarender. De nettolonen stegen, 
er kwamen meer dan 200 000 jobs bij en het aantal Vlaamse verkeersslachtoffers ligt lager dan ooit.

Maar het werk is nog niet af. Vlaanderen is ambitieus, maar botst al te vaak op de institutionele miskleun die 
België is. Confederalisme is de enige realistische uitweg. En dat kan alleen met de N-VA erbij. 

Daarom trekken we met een ijzersterke opstelling naar 
de verkiezingen van 26 mei. Ook in Oost-Vlaanderen. 

n-va.be/verkiezingen

Christoph
D’HAESE
Aalst

Burgemeester en Kamerlid

2de plaats
Kamer

Matthias 
DIEPENDAELE
Zottegem 

Fractievoorzitter 
Vlaams Parlement

Lijsttrekker
Vlaams Parlement

Anneleen
VAN BOSSUYT
Gent

Europees Parlementslid

Lijsttrekker
Kamer

Sarah 
SMEYERS
Aalst

Kamerlid en schepen

2de plaats
Vlaams Parlement

Geert 
BOURGEOIS

Vlaams minister-president

Lijsttrekker
Europa


